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Zápis ze schůze Školské rady, konané 19. 9. 2023 od 16:30 hodin ve 

sborovně ZŠ Týnec nad Labem 

Přítomní členové: Andrea Daněk, Mgr. Ludmila Forštová, PaedDr. Lenka Hrnčířová, Ing. Lukáš 

Charvát, Lucie Janů, Michaela Kučerová, Kateřina Motlová, Klára Pánková, Ing. Kristýna Sýkorová 

Host schůze: Mgr. Hynek Radouš, ředitel školy 

Průběh a program schůze 

Schůzi zahájil Mgr. Hynek Radouš, ředitel školy, vedl ji až do doby volby předsedy ŠR, tedy v bodech 

programu 1. a 2. Od bodu 3. schůzi vedl nově zvolený předseda. 

1. Provedením zápisu schůze byla pověřena Ing. Kristýna Sýkorová, ředitel školy Mgr. Hynek 

Radouš představil všechny členy školské rady. 

2. Volba předsedy: Jediným kandidátem na post předsedy ŠR byl pan Ing. Lukáš Charvát. Ředitel 

školy Mgr. Hynek Radouš dal hlasovat. Volba proběhla s tímto výsledkem: 9 hlasů PRO pana 

Ing. Lukáše Charváta, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE. Pan Ing. Lukáš Charvát byl zvolen 

předsedou ŠR na aktuální volební období a ujal se řízení schůze.  

3. Projednání a schválení jednacího řádu ŠR: Jednací řád ŠR pro aktuální volební období byl 

projednán a schválen dle hlasování takto: 9 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE. 

Jednací řád ŠR pro aktuální volební období byl projednán a schválen. 

4. Schválení Výroční zprávy pro školní rok 2022/2023: Výroční zpráva byla schválena dle 

hlasování takto: 9 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE. Výroční zpráva pro školní rok 

2022/2023 byla schválena. 

Diskuse: Ing. Kristýna Sýkorová vznesla dotaz, jaký je účel Výroční zprávy a podle jakých kritérií se provádí 

evaluace. Ředitel školy Mgr. Hynek Radouš vysvětlil, že povinnost školy je tuto zprávu vypracovávat dle 

vyhlášky č. 15/2005 Sb., vysvětlil, jak probíhá evaluace, jaký je rozsah zprávy, jak ji připravuje a kdo ji 

kontroluje.  

Paní Janů navázala dotazem, jaké projekty škola plánuje pro letošní rok, ředitel školy Mgr. Hynek Radouš 

vysvětlil, že škola bude pokračovat v projektech Šablony OP JAK, Doučování žáků škol, zapojí se do nových 

projektů např. Erasmus+, projekt Obědy do škol ve Středočeském kraji III bude naopak pro nedostatečný 

zájem zrušen. 

Paní Daněk v této souvislosti navázala dotazem na výuku finanční gramotnosti, ředitel školy Mgr. Hynek 

Radouš objasnil, že tato problematika je obsahem předmětu Výchova k občanství a Pracovní výchova 

v 9. ročníku. Zároveň pak seznámil členy rady s obsahem předmětu Pracovní výchova od 6. do 9. ročníku. 

Paní Daněk se pak zeptala na možnost otevření technicky zaměřeného kroužku, ideálně na oblast IT. Ředitel 

školy Mgr. Hynek Radouš vysvětlil, jakým způsobem škola zajišťuje organizaci kroužků, jak financuje 

pedagogy/instruktory. Ing. Lukáš Charvát pak představil přítomným detail výuky předmětu Informatika. 

Zároveň paní Daněk vznesla otázku, jak řešit u žáků vyšších ročníků mezidobí mezi koncem výuky a příjezdem 

autobusu. Ředitel školy Mgr. Hynek Radouš uvedl, že pro tyto žáky není k dispozici družina (ta je pouze do 5. 

ročníku), je však k dispozici Školní klub se svou nabídkou zájmových útvarů. V blízkosti školy není k dispozici 

žádný prostor, kde by takoví žáci mohli pobývat (např. městská knihovna nebývá otevřena v odpoledních 

hodinách ve všechny všední dny a v prostorách školy žáci nemohou být sami).  
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Paní Janů vznesla dotaz, zda škola poskytuje osvětu v oblasti kyberšikany. Ředitel školy Mgr. Hynek Radouš 

představil, že škola získala právě na tuto problematiku grant, kdy do Vánoc chystá pro žáky 6. a 7. ročníků 

dvě setkání na toto téma. Zároveň představil, že škola má k dispozici dva speciální pedagogy, metodičku 

prevence, školního psychologa, disponuje i technickými prostředky například pro monitorování navštívených 

stránek. 

Paní Janů dále navázala dotazem, jak školní jídelna přistupuje ke specifickým potřebám některých dětí – 

například bezlepkové dietě apod., zda je možné si ohřát své jídlo. Ředitel školy Mgr. Hynek Radouš objasnil, 

že škola vychází takovým potřebám vstříc. Zároveň navázal na problematiku přihlašování žáků ke stravování, 

kdy nestačí pouze obědy zaplatit, ale též žáka ke stravování přihlásit. Přihláška je k dispozici v elektronické 

verzi na stránkách školy, paní vedoucí jídelny přijímala i sken vyplněné a podepsané přihlášky. Škola pracuje 

na odbouraní prodlev mezi předáváním informací o zaplacených obědech mezi ekonomickým úsekem 

a jídelnou, kdy dnes (19. 9. 2023) zveřejnila změnu účtu pro platby obědů a svačin. Tento účet bude mít 

k dispozici přímo paní vedoucí jídelny. 

Ing. Kristýna Sýkorová se pak zeptala, jak bude práce školské rady pokračovat, ředitel školy Mgr. Hynek 

Radouš společně Ing. Lukášem Charvátem objasnil, v jakých případech se rada schází. 

Předseda školské rady informoval členy o případné možnosti hlasování ŠR pomocí technických prostředků. 

Předseda ŠR ukončil schůzi v 17:35 hodin a popřál všem přítomným dobrou chuť k večeři. 

 

Zapsala: Ing. Kristýna Sýkorová v.r., 23. 9. 2023 


